

Referat af bestyrelsesmøde

Bestyrelsesmøde nr. 8, den 8. oktober 2024 kl. 17.00 i bestyrelseslokalet under blok 3 ved vaskeriet.

Tilstede : Diana Olsen, Claus Cohn, Johnny Sonberg, Finn Hendriksen, Helle Hendriksen, Birgitte Rasmussen og Maibrit Brask

Fraværende : Lene Gjør

Dagsorden

1. Godkendelse af referat fra møde nr. 7

Referat nr. 7 godkendt uden bemærkninger.

2. Orientering fra driften

1. Sandkassen

Varmemesteren har indhentet tilbud . kr. 26.100,-kr excl. moms.

VM undersøger hos DC om økonomi, evt. tages det op på afdelingstjek-ville være fint hvis det kunne gennemføres til foråret.

2. Fliser i Bullers mindelund

Varmemester har indhentet tilbud – kr. 14.570,-kr. excl. moms

Samme ønsker som under punktet sandkasse.

3. P-pladser – ekstra

Det er ikke muligt at klemme flere p-pladser ind iflg. Frb. Kommunes Renovation

4. El-lader

Ifølge DC ikke noget i støbeskeen fra Lejerbo.

Vil koster ca. 120.000kr. fra Clever for ladestandere i Seedorffs Vænge. MB fremskaffer materiale med pris til fremlæggelse på afdelingsmøde – samt undersøger hos DC om det er lovligt at købe ladestandere for afdelingens midler.

5. Poser til madaffald

Nyt system implementeres efterår/vinter – 2024-2025

6. Vekslere

Bliver leveret i nærmeste fremtid.VM varsler ved skifte, da der vil blive lukket for varmen.

7. Træer beskåret ind til Forsyningen

Udført

8. Ønsker om basket net i boldburet

VM indhenter pris.



3. Spørgsmål til driften

1. Hvor kan vi plante ?

Aftalte at tage det fra gang til gang. VM nikkede ja til ønske om lille juletræ m.lys ved urskoven.

2. Videoovervågning – tilladelse up to date?

Alt ok

3. Dele cykelparkering bag skraldeslottet- lad og alm.

Aftalte et prøveophæng med opdelt cykelparkering bag skraldeslottet.

4. Ændre på udendørsarealer- eks. stakit – lovligt?

Aftalt at det skal påtales, hvis der skal ske ændringer på udvendige arealer af beboer- uden tilladelse.

4. Orientering, diskussion og beslutning

1. Workshop- rette tilsendte. Tjek med f.eks. husorden på hjemmesiden.

Mange rettelser foretaget, som bliver sendt til kursusleder. Ønsker at det gamle skema med Råderet i Lejerbo afd.235-0 også fremstilles – for overskuelighedens skyld.

2. Ejendomstjek

Mangler dato, da 3 måske 4 bestyrelsesmedlemmer ikke kan deltage d. 23. oktober.

Ønske om ny dato fremsendes.

3. Fiberby

Anna Møller er rykket for orientering – af både Fiberby og os.

4. Granskningsrapport

Afventer møde med DC

5. Rosenhaven – Staudehaven

Ændring fuldført.

6. Referater m.m. på hjemmesiden

Alt er ajourført

7. Afdelingsmøde 2025

Mangler svar fra Lejerbo, om hvornår afdelingsmødet senest skal være afholdt.

8. Kan vi fjerne skilte – håndhæves ikke.

Flyttet til punkt 6

5. Økonomi

2023-24

Kommer antagelig ud med et pænt resultat – med mindre der fremkommer noget der ikke er taget højde for.

6. Indlæg fra bestyrelsesmedlemmer

Kan vi fjerne skilte? Håndhæves ikke.

Aftalt at gåen tur før afdelingstjek, hvor vi også kan se på skilteskoven.

7. Næste møde

Den 5. november 2024 – kl. 17.00

8. Lukket dagsorden